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Uttalte til fiberbredbåndutbygging. 
 
Jeg ser at noen deler av Sletta er tatt med i den videre planlagte utbyggingen, og det er gledelig. Det 
som derimot ikke er så gledelig er at store deler av bygden mangler. Områder som bør tas med er fra 
Bunnpris og helt sør til Sletta, forbi Nesbø. Det bør også bygges ut nordover fra Austebygd skule til 
Straume, Nordanger og Mjøs, og øst til Skjelvik og Valdersnes. 
 
Mvh. 
David Pletten Aasgard 


